



Mötesprotokoll 3 – 2015/2016

Maskinteknologsektionens sektionsmöte

Sammanträdesdatum: 2016-03-07

Tid: 18.30 Plats: C305

Närvarande medlemmar: Se bilaga.

Övriga närvarande: Se bilaga.

**Protokollförare:**

*Elin Lind*

**/Elin Lind**

**Mötesordförande**

*Rikard Alfjorden*

**/Rikard Alfjorden**

**Justeras:**

*Lucas Asplund*

**/Lucas Asplund**

*Emma Nordekvist*

**/Emma Nordekvist**



## § 1 Inledande formalia

*Föredragare: Rikard Alfjorden*

### § 1.1 Mötet öppnas

Rikard Alfjorden förklarar mötet öppnat klockan 18.33 den 2016-03-07 i C305.

### § 1.2 Val av mötesordförande

Till mötesordförande väljs Rikard Alfjorden.

### § 1.3 Mötets behörighet

Kallelsen har varit ute i 14 dagar innan mötet och föredragningslistan i 7 dagar.

Mötet är behörigt.

### § 1.4 Val av protokollsekreterare

Till mötessekreterare väljs Elin Lind.

### § 1.5 Val av protokolljusterare

Till justerare väljs Lucas Asplund samt Emma Nordeqvist tillsammans med mötesordförande.

### § 1.6 Adjungeringar

Övriga närvarande enligt bilaga adjungeras in med närvaro-, förslags- samt yttranderätt men utan rösträtt.

### § 1.7 Föregående mötesprotokoll

Protokollet från sektionmöte 2 verksamhetsåret 2015/2016 läggs till handlingarna.

### § 1.8 Fastställande av föredragningslista

Föredragningslistan godkänns med föreslagna ändringar.

### § 1.9 Publicering av protokoll på internet

Samtliga mötesdeltagare ger sitt tillstånd att protokollet publiceras på internet.



## § 2 Anmälningssärenden

### § 2.1 Styrelsen 2015/2016

#### *Föredragare: Maskinteknologsektionens styrelse*

**Maskinteknologsektionens styrelse** rapporterar att de gemensamt sedan föregående sektionmöte har varit på SMART i Linköping, hållit i Expen nästan varje vecka, haft bake-off och varit på överlämningsworkshop hos datasektionen. De har även haft teambuilding, styrt upp ekonomin med subgrupperna, hittat en fjärde valberedningsrepresentant och varit på möte med valberedningen.

**Rikard Alfjorden**, Ordförande, rapporterar att han sedan föregående sektionmöte har närvarat på 3 Ordfrad, deltagit på kårens workshop och arbetat med att få nytt Wi-fi till Julius.

**Clara Danielsson**, Vice ordförande, rapporterar att hon sedan föregående sektionmöte har hållit och kallat till sektionsordföranderådet, rapporterat och närvarat på kårfullmäktige, skrivit en stadgeändring, haft teambuilding med KF, startat igång valberedningens arbete, varit toastmaster på HET-dagen och kollat på att uppdatera gemensamma överlämningsdokument.

**Fredrik Roselin**, Kassör, rapporterar att han sedan föregående sektionmöte har fakturerat företag, betalat räkningar, bokfört, hjälpt kansliet med bokföringen för föregående år och funderat mycket över ekonomin med subgrupperna- Han har även skrivit på överlämning, vart i kontakt med TVM för att förnya ett avtal, varit på kassörråd, varit på MUPP:s första möte, handlat inför M-bowlingen och varit på KF 4.

**Elin Lind**, Sekreterare, rapporterar att hon sedan föregående sektionmöte har skrivit protokoll, sett till att protokoll blivit justerade och bakat fikat till sektionmöte 3.

**André Medin**, Utbildningsbevakningssamordnare, rapporterar att han sedan föregående sektionmöte har närvarat på ubsråd, hållit i utbildningsutskottmöte, arbetat med överlämning, koordinerat med vice och varit på programråd. Han har även varit på workshop angående kurswiki, behandlat elevärenden, skrivit stadgeändring och rapporterat på KF 4.



**Erika Möller**, PR-/infoansvarig, rapporterar att hon sedan föregående sektionmöte har: skickat kallelse till sektionmöte 3, skickat affischer för sektionmöte och valberedning på tryck, gjort nya affisch mallar, funderat på hur Expen ska utformas i framtiden och deltagit på brainstorming med kåren angående en eventuell app. Hon har även skapat mejladresser till MUPP och vice ubs, uppdaterat hemsidan, informerat om M-JET, lagt upp styrelsemötes protokoll och sektionprotokoll. Hon har även närvarat på 2 infracad möten, gjort klart muttrarna, fotograferat styrelsen och med hjälp av en datakontakt börjat leta efter någon webbansvarig.

**Alexander Lyckebo**, Utlåningsansvarig, rapporterar att han sedan föregående sektionmöte har: hjälp X-PM med en offert på ny lyft, lagat, servat och hyrt ut maskinen samt monterat nya extraljus.

**Zebastin Hallsten**, Alumnansvarig, rapporterar att han sedan föregående sektionmöte har: skickat ut mejl till alla alumner, fått igång nätverk med ca 40 alumner, suttit med på likabehandlingsmöten med kåren och arbetat med överlämning.

**Lydia Linse**, Arbetsmiljö kvalitetsansvarig, rapporterar att hon sedan föregående sektionmöte har: förberett en del saker till SMART, hjälpt en geo-student i studieskyddsombudsärenden då de inte har någon AMKA, behandlat studentärenden och sammanfattat studiemiljöworkshop och rapporterat till universitetet.

**Rebecka Skarin**, Arbetsmarknadskontakt, närvarade ej, men styrelsen rapporterade på hennes vägnar att hon sedan föregående sektionmöte har: annordnat karriärkväll med Scania, haft kontakt med företag och arbetat på jobbportalen som Teknologkåren öppnade för några veckor sen.



## § 2.2 Teknologkåren

*Föredragare: Simon Persson*

Kårstyrelsen rapporterar följande:

- De driver frågan om att göra en ny organisationsstruktur.
- Teknologkåren har blivit beviljade att vara en studentkår i tre år till.
- Kunskapsmentorerna har blivit beviljade bidrag av skolan för att kunna få fortsätta nästa år.
- Jobbportalen har lanserats.
- Tentamensprocessen med anonyma tentamen är en fråga det skrivits en rapport om och den kommer snart upp på hemsidan.

Teknologkåren söker:

Projektledare till kunskapsmentorerna

*“Kommer projektledaren för kunskapsmentorerna få någon ersättning?”*

- Ja men inte klart i vilken omfattning riktigt än.



## § 2.3 Subgrupper, utskott och programföreningar

*Föredragare: Representanter från 6M, Julius, Pi samt X-PM, pH1, MAkt och HETS.*

**6M** rapporterar följande:

De har annordnat Julsittningen, Sommarphosten, M-bowlingen, hjälpt Idesix och repet på inspark, haft visionsmöte, hjälp julle på mackverkstad och varit med på yukigassen

**Julius** rapporterar följande:

De har annordnat M-bowlingen, tagit in nya valpar, försökt haft öppet; onsdag, fredag, lördag i den utsträckning det gått, börjat sälja plusmeny med chipspåse, fixat flipper-spelet och börjat handla på snabbgross.

**Pi** rapporterar följande:

De har haft ett gäng pi och det har går bra, förlorat en medlem till ex-jobb och en till sjukdom och de har börjat planera punch-sittning

**X-PM** rapporterar följande:

De har tagit fram offerter på lyft, sökt spons hos kåren, köpt in verktyg, fått fler medlemmar och assisterat ACUS-projektet med lokal.

**MAkt** rapporterar följande:

De har arrangerat youkigassen, sparkat in sina maktlösa, pratat med pi om punch-sittningen och mejlat med pH1 om gokarten.

**pH1** rapporterar följande:

De har haft skoterutbildning, planerat skotersafari men lagt det på is, planerat mer skoterutbildning och börjat planera inför gokartturneringen.

**HETS** rapporterar följande:

De har haft styrelsemöte och föreningsmöte.



## § 2.4 M-JET

*Föredragare: Erika Holmgren*

Hon har fått överlämning från föregående år, sökt medlemmar till projektgruppen, haft möte med medlemmarna som sökt och börjat sätta ihop projektgruppen. Hon har även arbetat med budgeten och varit på Expen för att svara på frågor samt skrivit en text som info/PR lagt upp på facebooksidan.

## § 2.5 Kårfullmäktige

*Föredragare: Jonas Dahlgren*

Det har varit två KF sedan föregående sektionmöte.

KF4

- Röstade igenom spons till dodgeball-turneringen som annordnades av I-sektionen
- Ansvarsfrihet för kårstyrelsen 14/15
- Diskussion om att starta upp en grupp för högre arvoden för de som sitter på kårstyrelseposter.

KF5

- Kårstyrelsen skulle få kolla över fonden för programföreningar och göra mer reklam för den för att programföreningar ska veta om att den finns.
- Beslut om att ändra KF från 35 till 23 ledamöter vilket leder till att Maskin tappar 3 poster. Det är tanken att de på KF ska få mer utbildning.
- Det röstades igenom att det ska startas upp en utbildning för KF-ledamöter i maj.
- Diskussion om att skilja på kårstyrelsen och ledningsgruppen.

## § 2.6 Styrelsen 14/15

*Föredragare: Mattias Thorwid*

Det var meningen att materialet för att få ansvarsfrihet skulle presenteras men bokföringen är i Finspång för att bli godkänd av internrevisorn och frågan om ansvarsfrihet måste därför bordläggas igen.



## § 3 Propositioner

### § 3.1 Stadgeändring

*Föredragare: Styrelsen 2015/2016, Elin Lind och Lydia Linse*

En presentation av styrelsen görs angående den föreslagna stadgeändringen att slå samman posterna AMKA och Sekreterare till en post kallad Studerandeskyddsombud och Sekreterare (SSOS).

Mötet valde att gå vidare till diskussion

Mötet valde att gå vidare till beslut.

**Sektionsmötet beslutar att godkänna den föreslagna stadgeändringen.**

Stadgeändringen behöver rösta igenom igen på sektionmöte 4.

## § 4 Motioner

### § 4.1 Reglementesändring

*Föredragare: MUPP och Thomas Sahleström*

Ett antal förstaårs studenter har startat en programförening för Maskinteknik-programmet. De har startats upp och vill nu bli inröstade som programförening och bli inskrivna i reglementet.

Mötet valde att gå vidare till diskussion. Diskussionen gav endast positiva kommentarer.

Mötet valde att gå till beslut.

**Sektionsmötet beslutar att godkänna den föreslagna reglementesändringen.**





## § 5 Beslut

### § 5.1 Val av sexmästare

Lucas Asplund tillsammans med 6M nominerar Elsa Stark till 6M:s nya ordförande och sexmästare.

Inga andra nomineringar.

Mötet beslutar att gå vidare till utfrågning.

Elsa läser första året på Maskinteknik och berättade lite om sig själv. Hon berättar att hon är taggad och ser väldigt mycket fram emot uppdraget.

Utfrågning genomfördes.

Mötet valde att gå vidare till diskussion. Diskussion genomfördes i positiv anda.

Mötet beslutar att gå vidare till beslut med öppen omröstning.

**Sektionsmötet beslutar att välja in Elsa Stark som sexmästare för 6M.**

### § 5.2 Ansvarsfrihet styrelsen 14/15

Ansvarsfriheten för styrelsen 14/15 föreslås bordläggas till kommande sektionmöte då internrevisorn ej godkänt bokföringen än.

Mötet valde att gå vidare till diskussion.

**Sektionsmötet beslutar att att bordlägga ansvarsfriheten för styrelsen 14/15 till nästkommande sektionmöte.**

### § 5.3 M-JET Budget

Projektledaren för M-JET, Erika Holmgren, presenterar budgetförslaget för M-JET 2016 som baserat på 10 stycken företag.

En del frågor ställdes angående olika kostnader.

*“Vad händer om fler/färre företag anmäler sig?”*

- Då behöver budgeten diskuteras och röstas igenom på ett styrelsemöte.

Mötet valde att gå vidare till diskussion.

Mötet valde att gå vidare till beslut.

**Styrelsemötet beslutar att godkänna den presenterade budgeten för M-JET 2016.**



## § 5.4 Val av valberedning

Styrelsen 2015/2016 nominerar Klara Sundström Kanon till den fjärde valberedningsposten.

Klara presenterade sig själv och utfrågning ägde rum.

Mötet valde att gå vidare till diskussion. Diskussionen gick i positiv anda.

Mötet valde att gå vidare till beslut med öppen omröstning.

**Sektionsmötet beslutar att rösta in Klara Sundström Kanon till den fjärde valberedningsposten.**

## § 6 Diskussion

### § 6.1 Expen i framtiden

*Föredragare: Styrelsen 2015/2016*

Styrelsen har funnit att det beklagligt nog är många medlemmar som inte vet vad styrelsen arbetar mot.

Diskussion ägde rum.

#### Förslag:

- Beskriva mer vad Expen är, klargöra att det inte är nått exklusivt för bara engagerade utan att det är för alla.
- Lysande "Expen öppen" skyltar.
- Införa tävlingar på Expen med någon liten vinst.
- Ha en sponsrad billig måltid någon fredag då och då.
- Ta dit intressanta personer.
- Julius kan göra mackor som kan säljas.
- Mer reklam för att man kan värma mat på Expen
- Pi kan servera ärtsoppa och pannkaka någon gång
- Sälja fika, som Maskin-café

Det kom in förslag om att styrelsen bör sitta mindre i ring vilket skulle vara mer inbjudande för andra som kommer ner i Julius.

Styrelsen skulle kunna synas i Ljuskgården någon gång istället för bara nere på Julius.

Styrelsen skulle behöva visa sig mer överhuvudtaget efter nolleperioden, PR-videos var ett tips som kom upp.



## § 7 Övriga frågor

### § 7.1 Info/PR-utskott

Erika Möller presenterar sitt utskott PRINT (PR INspirerar Teknologer) och berättar om sin vision om att ge Maskinteknologsektionen en bättre, snyggare och mer enhetlig grafisk profil. Visionen är att subgruppernas info/PR ska kunna sitta med i utskottet och på så sätt kunna hjälpa varandra mer PR-mässigt och ge en mer likriktad grafisk profil.

*“Kommer det ske möten för subgruppernas info/PR om detta blir av?”*

- Det är inte bestämt än men det är absolut en bra idé att ha och ett givet verktyg för att komma framåt.

De närvarande medlemmarna verkar positiva till förslaget.

## § 8 Avslutande formalia

### § 8.1 Nästa möte

Nästa sektionmöte kommer att hållas i LP4.

### § 8.2 Mötet avslutas

**Rikard Alfjorden** förklarar mötet avslutat klockan **20.37**



## Bilaga: Närvarolista

### Mötesdeltagare Sektionsmöte 3

---

2016-03-07	Medlem	Icke medlem
	Axel Monthan	Simon Persson
	Lucas Wernelid	
	Oscar Carlson	
	Martin Wadner	
	Carl Ekberg	
	Erika Holmgren	
	Simon Nilsson	
	Johan Backlund	
Daniela Wloch	Julius Von Lundberg	
Jakob Friberg	Klara Sundström Kanon	
Gustaf Jonsson	Niklas Axenholm Strömberg	
Anton Ek	Johan Pihl	
Arvid From	Thomas Sahleström	
Lucas Asplund	Mattias Thorwid	
Geoffrey Taylor	Jonas Dahlgren	
Elsa Stark	Per Hellström	
Emma Nordekvist	David Lohse	
Simon Meyer-Dietrich	Jennifer Karlsson	
Emma Olsén	Olls	
William Ludwell		
Oskar Tengberg		